
 

Referat fra skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
28.03. 2019 kl. 17.30 – 19.30 

- Sted: Bygning1, personalerummet 

- Deltagere:  Tenna, Lene, Thomas, Rikke, Malik, Kitty, Dan, GF, FK, KG, AHN, MF, Stine, Rikke, Johnny 

Afbud:  Sebastian, Ahmed, Katrine, 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

Bilag 
 
 
 

5 min.  
Referat godkendt. 
 

Formanden har ordet Orientering fra formanden  10 min.  
Kurset i ”Forældre og Skole”-regi havde været en rigtig god 
oplevelse. Fire medlemmer deltog.  
På kurset var der også deltagere fra Utterslev og Tagensbo og de 
tre skoler var blevet enige om at lave et netværksmøde i løbet af de 
næste måneder. Dan har meldt sig til at ansøge om eksterne midler 
til arrangementet. 
Der er endnu et kursus fra ”Forældre og Skole” i kalenderen – på 
Tivoli Hotel. Kitty opfordrer alle i SB til at deltage. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

15 min. AHN: 
Ahmed har meddelt, at han ønsker at træde ud af elevrådet da 
afgangsprøveperioden nærmer sig. Anders har startet drøftelse 
med Sebastian om opgaven som elevrådsformand. 
 

Gårdvagter 
 

Drøftelse af gårdvagtsordning  Lene 15 min.  
Gårdvagtsordningen -  
Der spørges ind til gårdvagtsordningen på skolen. 
KG orienterer om den nuværende organisering med en fast 
gårdvagtsgruppe, som varetager alle gårdvagtstilsyn.  
 



Skolen har besluttet at udvide antallet af gårdvagter i forbindelse 
med den nye skolegård med de flere ”blinde vinkler” og er i 
øjeblikket i overvejelse om der skal ændres på selve organiseringen. 
 
 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering Dan 10 min. Der er planer om at flytte Borgerservice på rentemestervej til 
Nørrebrohallen m.h.p. at lægge aftenskolefaciliteter i 
Borgerservice-lokaler.  
Klimafestival med filmforevisning på biblioteket på Rentemestervej. 
 
 

Justeringer af 
skolereform – kortere 
skoledage 

Orientering Kristoffer redegøre - 
skolens overvejelser 

10 min.  
Planen for afkortning af skoledagene har været styret af antallet af 
understøttende undervisningslektioner på årganene.  
 
4. årg: 1 lektioner 
7. årg: 2 lektioner 
8. årg: 2 lektioner 
9. årg: 2 lektioner 
 
Lektionerne omlægges til tolærer-lektioner – så vidt muligt i faget i 
matematik. 
Fra 4.-9. klasse vil afkortningen af skoledagen kunne udføres selv 
om lovforslaget ikke vedtages. 
 
I indskolingen har lovforslaget haft den betydning, at kortere 
skoledage desværre ikke vil kunne medføre to-voksenlektioner, da 
økonomien vil blive overført til KKFOen, da denne vil skulle udvide 
åbningstiden. 
 
 

Kontaktforældremøde 1. drøftelse af rammer for 
kontakt.  
- Dato og indhold 

Drøftelse 20 min.  
SB udtrykker enighed om at der skal lægges fornyet energi i at få 
udvidet og engageret kontaktforældregruppen i kommende 
skoleår. 
Kort drøftelse af forslag. 



SB nedsætter udvalg, der går videre med arbejdet. Lene, Rikke og 
Tenna og Malik. 
 
 
 

Indvielse af GVS d. 6/6 Input til planlægningen Drøftelse 10 min.  
Der ansøges om eksterne midler til indvielsen via lokaludvalget.  
SB kommer med forslag til happenings på dagen - KG indsamler og 
arbejder videre med forslagene. 
 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

 
 
 

15 min.  
Forældrene: 
Hvordan går det med mobilpolitikken? 
AHN/MF Det er en udfordring at få udskolingseleverne til at 
aflevere mobilerne. De siger, at de ikke har den med. Der arbejdes 
på måder at understøtte en udvikling i anden retning. 
 
Personalet: 
AHN – kort oprids for featureugen. Skolens forældre er inviteret til 
kl. 15.30-17.30. SB laver en kaffebod i indskolingshuset. 
 
Ledelsen: 
Forflyttelsesrunden omkring personaler er veloverstået. Vi har 
modtaget en børnehaveklasseleder og den lærer, skolen havde i 
forflyttelsesrunde er blevet ansat på skole på Vesterbro. 
 
KKFOen 
FK 
Forældremødet i sidste måned forløb godt. Der var dog ikke så 
mange forældre som man kunne ønske sig. 
Forældrerådet har møde i næste uge.  
KG 
Vi arbejder hen mod at lave senere klassedannelse for vores 
kommende 0. kl. elever. 
 

 -     



  

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 24.04.2019 
- Udlevering af materiale 

til næste møde (digital 
kommunikation) 

 10 min. 
 
 

 
 


